
kv-tk-2010Z07992
’s-Gravenhage 2010

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2009–2010 Vragen gesteld door de leden der Kamer

  

2010Z07992 

Vragen van het lid Teeven (VVD) aan de minister van Justitie over de gang 
van zaken in Zierikzee met betrekking tot het informeren van de beide 
slachtoffers in deze zaak door het Openbaar Ministerie en politie (ingezonden 
11 mei 2010). 

Vraag 1
Huldigt u, net als tijdens het spoeddebat van 10 maart 2010, nog steeds het 
standpunt dat alle procedures bij de vrijlating van een gewelddadige 
verdachte in de richting van de beide slachtoffers van een verdachte/dader 
correct zijn gevolgd? Zo nee, wat is dan de reden geweest dat u de Kamer 
niet hebt geïnformeerd over de juiste en werkelijke gang van zaken in 
Zierikzee?1 

Vraag 2
Is het waar dat er een vangnet van hulpverlening rond de vrouw en haar 
dochter was georganiseerd? Waarom is er niet aan gedacht om bij de 
opheffing van de voorlopige hechtenis van de dader juist deze contactperso-
nen rond de Iraakse vrouw te informeren? 

Vraag 3
Heeft het Openbaar Ministerie (OM) Middelburg gehandeld conform de 
vigerende aanwijzingen van het College van procureurs-generaal betreffende 
het informeren van slachtoffers? Zo nee, wat is hiervan de reden? 

Vraag 4
Was er tussen gemeente en OM al langer discussie over de wijze van 
informeren van de slachtoffers door OM en politie? Zo ja, waarom is de ware 
reden van deze discussie nooit medegedeeld aan de Kamer? 

Vraag 5
Kunt u de Kamer zo snel mogelijk informeren over de gang van zaken?

1 NOS Journaal en NOVA, 6 mei 2010.
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